
PROTOKÓŁ   Nr   XXXIII/2013
z  posiedzenia  Rady  Gminy  Wijewo odbytego w dniu

30   września  2013 r.
====================================================

W  posiedzeniu  udział  wzięli  :
Członkowie rady zgodnie z listą  obecności.   
                                                            Lista obecności stanowi zał. Nr 1
oraz 
Sołtysi zgodnie z lista obecności. 
                                                            Lista obecności stanowi zał. Nr 2
Zaproszeni goście zgodnie z listą
                                                            Lista stanowi zał. Nr 3.

Porządek posiedzenia :
1.  Otwarcie 
2.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

  3.  Interpelacje radnych
  4.  Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym.

5.  Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach :
    1/    poboru podatku w drodze inkasa, ustalenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia 
           za inkaso,
    2/    nadania odznaczenia „Za zasługi dla Gminy Wijewo”,
    3/    przyjęcia zmian statutu związku międzygminnego pod nazwą  „Komunalny Związek Gmin 
           Regionu Leszczyńskiego”.
    4/    zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
           na terenie Gminy Wijewo w 2013 roku.
    5/    zmiany w budżecie gminy na 2013 rok,
    6/    zbycia nieruchomości gruntowych składających się z działek geodezyjnych nr 349/1, 348/2, 
           348/5, 354, 400 w Radomyślu.
6. Zapytania i wolne wnioski.
7. Odpowiedzi i interpelacje i zapytania.
8.  Zakończenie.

Ad. pkt. 1

Obradom  XXXIII  Sesji  przewodniczył  Przewodniczący  Rady  Gminy  Wijewo  Pan  Stanisław 
Kasperski. Na wstępie powitał obecnych na sali członków rady, sołtysów oraz zaproszonych gości. 
Przewodniczący obrad przedstawił proponowany porządek obrad. Poddał pod glosowanie zmiany 
jakie  zostały  dokonane  w  porządku  posiedzenia  a  nie  zostały  uwzględnione  w zawiadomieniu. 
Wobec braku uwag i innych propozycji zmian poddał porządek obrad pod głosowanie, który został 
przyjęty jednogłośnie.
Na  podstawie  listy  obecności  stwierdził,  że  na  15  obecnych  jest  14  radnych  wobec  czego 
podejmowane uchwały będą prawomocne.

Ad. pkt. 2

Przewodniczący obrad stwierdził, że protokół z poprzedniego posiedzenia odpowiada przebiegowi 
obrad i zawiera  wszystkie  tematy jakie  były  poruszone.  Wobec powyższego  zaproponował,  aby 
protokół z poprzedniego posiedzenia przyjąć bez czytania.
Do złożonej propozycji nie wniesiono uwag.
Protokół z poprzedniego posiedzenia przyjęty został  bez czytania – jednogłośnie.



Ad. pkt.  3

Radna Pani Urszula  Miksza – zgłosiła interpelację w sprawie naprawy chodnika w miejscowości 
      Potrzebowo. Płytki zapadają się na odcinku od posesji Wąsiak – Maciejewski, Malcher – 
      Garczyński oraz przy posesji P. Schwarza Wiesława.  
Radny Pan Sławomir Zając – złożył interpelacje w sprawie ograniczenia prędkości na 
      ul.  Wczasowej w Zaborówcu. poprzez postawienie tablicy „strefa zamieszkała”. Droga jest 
      wąska i rozwijanie większych prędkości jest niebezpieczne dla użytkowników zwłaszcza 
      pieszych.
Radny Pan Stanisław Kasperski – zwrócił się z zapytaniem czy jest możliwość dokonania 
      uzupełnień jezdni w miejscach wykonanych przekopów  pod kanalizacje, Kiedy będą robione     
      uzupełnienia poprzecznych ubytków na drogach.
Radny Pan Hieronim Jóźwiak – zwrócił się o uporządkowanie trenu przy posesji na ul. 
     Powstańców Wlkp 14. Zalegający przy krawężniku piach i rosnące chwasty oraz walący się 
     budynek nie dają dobrego świadectwa o nas.

Ad. pkt. 4

Sprawozdanie z pracy Wójta i urzędu w okresie  międzysesyjnym  złożył  Wójt Pan Ireneusz Zając, 
poinformował, że:
25.08 – odbyły się dożynki gminne w Potrzebowie z udziałem Starosty. Podziękował wszystkim za 
przygotowanie oprawy artystycznej i Mszy Św.  
26.08 – miała miejsce interwencja w sprawie placu zabaw w Wijewie. Mieszkanka  gminy zgłosiła do 
prasy złą jakość placu zabaw w Wijewie i brak zainteresowania nim władz gminnych.
27.08 – przyjąłem delegacje wsi Wijewo w sprawie zalanych pól spowodowane niedrożnością rowu. 
Uważamy, że głównym powodem zalania było utworzenie przez Sławę  tamy na Sarnce.
   - Straż z Wijewa zgłosiła potrzebę wymiany zbiornika w samochodzie bojowym,
28.08 – wspólnie z sołtysem, radnymi wsi Potrzebowo i przedstawicielem firmy czyszczącej rowy 
dokonaliśmy wizji lokalnej rowów w celu ustalenia zakresu wymaganych prac dla ich udrożnienie,
30.08 -  odbył się w Wilkowicach konwent Wójtów. Tematem spotkania było:
   - Prezydent Leszna poinformował o przystąpieniu do programu mającym na celu poprawę 
komunikacji na terenie powiatu,
   - poprosił o wsparcie w tworzeniu „Klastra leszczyńskiego” – przedsięwzięcie wspierającej osoby 
nowo tworzące przedsiębiorstwa.
  - odpłatność za  przedszkola,
   - Wójt Gminy Przemęt zwróciła się o wyrażenie zgody na wydanie pozwolenia na sporty motorowe 
na jeziorach będących na terenie naszych gmin. 
  -  dyskutowaliśmy na temat nowej ustawy o tz. wrażliwości energetycznej polegającej na płaceniu 
przez gminę rachunków za energię dla najuboższych.
31. 08 – odbyły się dożynki wiejskie w Brennie, podziękował za organizację,
01.09 – odbyły się dożynki wojewódzkie w Michałowie,
02.09 – uczestniczyliśmy w rozpoczęciu roku szkolnego w Zespole Szkół a Przewodniczący RG 
w Szkole Podstawowej, później wspólnie dokonaliśmy otwarcia nowego oddziały w Przedszkolu,
03.09  –  wpłynęło  pismo od  Prezesa  Klubu  Sportowego  BRENEWIA w sprawie  dofinansowania 
działalności statutowej. Po rozstrzygnięciu konkursu nie ma możliwości dofinansowania.
04.09 – wspólnie z Skarbnik pojechaliśmy do Poznania  w celu podpisania aneksu do umowy na 
dofinansowanie  palcu zabaw w Zaborówcu.
06.09  –  przyjąłem  kolejną  delegację  rodziców  dzieci  które  dojeżdżają  do  szkoły  do  Wschowy 
w sprawie dofinansowania dojazdu.
10.09 – odwiedzili nas przedstawiciele ENEI w sprawie podpisania umowy na oświetlenie uliczne.
Po konsultacji nie podpisaliśmy umowy wskazując na potrzebę zmiany zapisów do umowy. 
    -  odbyło  się   poświęcenie  pontonu  jaki  otrzymali  strażacy  z  OSP  w  Brennie  z  Komendy 
Wojewódzkiej PSP w Poznaniu,
11.09 – odbyły się dwie kontrole  dotyczące poprawności wykonania sanitariatów na Ostrowie a 
druga  dot.  zaawansowania  prac  na  budowie  kanalizacji  oraz  dokumentacji  przetargowej  na 
kanalizację,



12.09  –  odbył  się  zjazd  wójtów i  burmistrzów zorganizowany  przez  WOKIS,  który  odbył  się  w 
Tarnowie Podgórnym. Jednym z tematów była służebność przesyłu, oraz ustawa tzw. Janosikowa. 
Ważnym tematem, była wspólna polityka dotowania gmin wiejskich,
13-15.09 – pracownicy urzędu przebywali na wycieczce w Warszawie,
15.09 – odbyły się zawody powiatowe jednostek OSP z terenu powiatu,
16.09 – o spotkałem się z ks. Proboszcz w sprawie odbioru śmieci na cmentarzu, 
17.09 – otrzymaliśmy potwierdzenie otrzymania dotacji na przedszkole w kwocie 414 zł. na dziecko. 
18.09 – odbyło się posiedzenia komisja oświaty SGiPW 
19.09 – przyjechała delegacja z Ukrainy z gminy Plebanówka.  
20.09 – na posiedzeniu komisji stałych podpisano akt współpracy z Plebanówką,
23.09 – pożegnaliśmy delegacje z Ukrainy,
     - Młodzież z naszej gminy uczestniczyła w  programie „Razem z Napoleonem: pod tytułem 
„Śniadanie z Napoleonem”. Trzecia już edycje zorganizowało Starostwo Leszczyńskie
24.09 – spotkaliśmy się z  mieszkańcami ul. Wczasowej i Kargowskiej w Brennie w sprawie wykupu 
gruntów na poszerzenie  chodnika,
25.09  –  uczestniczyłem  w Kongresie  Oświaty  mającym  na celu  uzdrowienie  oświaty.  Głównym 
punktem było wystąpienie  minister Szumilas nt. aktualnych problemów oświaty.
30.09 – odbyło się posiedzenie zespołu radców prawnych na wniosek naszego radcy P. Raupisa 
jako konsultacje do decyzji w sprawie  zwrotu odszkodowania za grunty kościelne. Ogólna kwota  do 
spłaty to 3,7 mil. zł. Do spłaty zobowiązani są  Skarb Państwa, Lasy Państwowe, Starostwo i gmina.

Ad. pkt. 5

1/   projekt uchwały w sprawie  poboru podatku w drodze inkasa, ustalenia inkasentów i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.
Do Treści uchwały nie wniesiono uwag.
Uchwała  Rady Gminy Wijewo Nr  XXXIII/236/2013  w sprawie  poboru  podatku w drodze inkasa, 
ustalenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso, podjęta została jednogłośnie.
Uchwała stanowi załącznik Nr 4

Przewodniczący obrad zaproponował aby projekt uchwały w sprawie nadania odznaki przełożyć na 
koniec  w  związku  z  potrzeba  przeprowadzenia  głosowania  tajnego  oraz  powołania  komisji 
skrutacyjnej, która na przerwie będzie mogła dokonać liczenia głosów
Zebrani na złożoną propozycję wyrazili zgodę.

    2/    projekt uchwały w sprawie  przyjęcia zmian statutu związku międzygminnego pod nazwą 
„Komunalny Związek Gmin Regionu Leszczyńskiego” przedstawił przewodniczący obrad.
Wójt Pan Ireneusz Zając – proponowane zmiany nie są na pewno ostatnimi. W trakcie wdrażania 
kolejnych procedur zdążają się niedociągnięcia, które należy poprawić. Proponowane zmiany Ida w 
kierunku demokratyzacji i na pewno nie zaszkodzą gminie jako członkowi związku komunalnego.
Do Treści uchwały nie wniesiono uwag.
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XXXIII/ 237 /2013 w sprawie przyjęcia zmian statutu związku 
międzygminnego pod nazwą  „Komunalny Związek Gmin Regionu Leszczyńskiego” podjęta została 
jednogłośnie.
Uchwała stanowi załącznik Nr 5

    3/  projekt  uchwały  w  sprawie   zmiany  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania 
Problemów  Alkoholowych  na  terenie  Gminy  Wijewo  w  2013  roku  przedstawił  Pan  Stanisław 
Kasperski.
Przewodnicząca GKRPA wyjaśniła, że zmiana dotyczy przeniesienia  pieniędzy w kwocie 1000 zł. 
z pkt. 5 programu gdzie wykonanie za I półrocze było bardzo niskie na pkt. 4 – „prowadzenie zajęć 
profilaktycznych  w  szkołach”   w  związku  z  brakiem  środków  na  przeprowadzenie  szkolenia 
w Zespole Szkół w Brennie.
Do Treści uchwały nie wniesiono uwag.
Uchwała  Rady  Gminy  Wijewo  Nr  XXXIII/  238  /2013  w  sprawie  zmiany  Gminnego  Programu 
Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  na  terenie  Gminy  Wijewo  w  2013  roku 
podjęta została jednogłośnie.
Uchwała stanowi załącznik Nr 6



    4/     projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  w  budżecie  gminy  na  2013  rok  przedstawił 
Przewodniczący Rady Gminy.
Skarbnik  Pani  Elżbieta  Wolnik  –  poinformowała,  że  proponowane  zmiany  w  budżecie  gmina 
polegają na zwiększeniu dochodów i wydatków o kwotę 61 503,00 zł.
Zmiany  dochodów   dotucza   zwiększenia  środków  z  tytułu  otrzymanej  dotacji  celowej  na 
świadczenia  rodzinne,  fundusz  alimentacyjny,  oraz  dotacji  na  zakup  podręczników  dla  uczniów 
w ramach rządowego programu pomocy uczniom.
Zmiany  wydatków  dotyczą  :  zwiększenia  środków  na  planowane  wynagrodzenia  w  ramach 
zawartych  umów o  dzieło,  przeniesienia  środków w przedszkola  na remont,  zakup  materiałów, 
środków żywności,  przeniesień  w Zespole  Szkół  z  tytułu  wynagrodzeń  w gimnazjum i  świetlicy 
szkolnej  oraz  dokształcanie  nauczycieli,  na  dokształcanie  zawodowe  uczniów,  przeniesienia 
środków w gospodarce komunalnej z tytułu utrzymania oświetlenia drogowego.
Do Treści uchwały nie wniesiono uwag.
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XXXIII/ 239 /2013 w sprawie  zmiany w budżecie gminy na 2013 
rok podjęta została jednogłośnie.
Uchwała stanowi załącznik Nr 7

    5/   projekt  uchwały w sprawie  zbycia  nieruchomości  gruntowych składających  się z działek 
geodezyjnych nr 349/1, 348/2, 348/5, 354, 400 w Radomyślu przedstawił Pan Stanisław Kasperski.
Wójt Pan Ireneusz Zając – projekt dotyczy sprzedaży żwirowni na Holandrach. Obecnie żwirownia 
jest dzierżawiona przez P. Umińskiego 4 rok w ramach umowy zawartej na 7 lat. Co kwartał  wpływa 
do kasy urzędy z tytułu dzierżawy opłata w wysokości 45 000 zł.  Na rok budżetowy 2013 mieliśmy 
zaplanowany  dochód  ze  sprzedaży  mienia  gminnego  w  wysokości  500  tys.,  zł.  Nie  udało  się 
sprzedać posiadanych działek ze względu nieopłacalność ich sprzedaży w roku bieżącym. Nie było 
nabywców na działki budowlane w Radomyślu. Dlatego sprzedaż żwirowni uzupełniłaby budżet o 
brakującą kwotę.
Radny Pan Radosław Zamiatała – zwrócił się z zapytaniem, czy sprzedaż żwirowni jest potrzebna 
     do zrównoważenia budżetu aby RIO przy ocenie wykonania budżetu miała podstawę do  
     wydania pozytywnej opinii.
Wójt Pan Ireneusz Zając – w budżecie zaplanowany został dochód z majątku gminnego dlatego RIO 
może mieć uwagi. Sprzedać można działki w każdej chwili ale musi to być wartość która przyniesie 
gminie odpowiedni zysk. Bez 500 000 zł. gmina przeżyje, nie jest to sprawa być albo nie być.
Radny Pan Roman Jęśkowiak – stwierdził, że podjęcie tej uchwały nie zamyka nam drogi  do   
      pozostawienia żwirowni. Jest to tylko przyzwolenie na dalsze działania w kierunku sprzedaży. 
Radny Pan Radosław Zamiatała – wskazał  na możliwość uzyskania dodatkowych dochodów ze 
sprzedaży budynku po szkoły w Zaborówcu.
Do treści uchwały nie wniesiono innych zapytań.
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XXXIII/  240 /2013 w sprawie  zbycia nieruchomości gruntowych 
składających się z działek geodezyjnych nr 349/1, 348/2,  348/5, 354, 400 w Radomyślu.   
 podjęta została jednogłośnie.
Uchwała stanowi załącznik Nr 8

6/    projekt uchwały w sprawie  nadania odznaczenia „Za zasługi dla Gminy Wijewo” przedstawił 
Przewodniczący Rady Gminy, poinformował, że wniosek został omówiony na posiedzeniu komisji 
stałych.
Pani Genowefa Zielnica – przestawiła sylwetkę P. Stanisława  Wojciecha, rys historyczny pracy 
zawodowej  wskazując  na inne zachowania  wynikające z  relacji  w tamtych czasach.  Podkreśliła 
obecne zaangażowanie w życie gminy oraz skrupulatność podejmowanych działań. Stwierdziła, że 
w każdym należy dojrzeć człowieka i jego dobre strony.
Stanisław Kasperski stwierdził,  że zgodnie z regulaminem przyznawania odznaki wymagane jest 
głosowanie  tajne  wobec  czego  każdy  może  zagłosować  zgodnie  ze  swoim  sumieniem. 
Zaproponował aby role komisji skrutacyjnej pełniła Komisja Rewizyjna. Zebrani nie wnieśli uwag co 
do składu komisji.
Przewodniczący obrad poprosił o przygotowanie kart do głosowania i poprosił o przeprowadzenie 
głosowania. Przewodniczący Komisji  Skrutacyjnej wyjaśnił  zasady głosowania informując, że aby 
oddać głos ważny należy postawić znak X w jednej kratce obok znaku TAK lub NIE. Nie postawienie 
znaku X w żadnej z kratek będzie traktowane jako głos nieważny.

Przewodniczący obrad ogłosił 10 minutową przerwę.



Po przerwie przystąpiono do odczytania protokołu komisji skrutacyjnej.

Protokół  Komisji  Skrutacyjnej  z  przeprowadzonego  głosowania  odczytał  jej  członek  Radny  Pan 
Henryk Rygusik. Protokół z głosowania stanowi zał. Nr 9 do protokołu.
Po ogłoszeniu wyników głosowania i wobec braku uwag i pytań przewodniczący obrad poddał pod 
głosowanie projekt uchwały.
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XXXIII/ 241/2013 w sprawie nadania odznaczenia „Za zasługi dla 
Gminy Wijewo”  podjęta została jednogłośnie.
Uchwała stanowi załącznik Nr 10

Ad. pkt. 6

Radny Pan Sławomir  Zając – zwrócił  uwagę na odbiór  śmieci,  głownie szkła kolorowego.  Firma 
proponowała zakup koszy do szkła a teraz wymagaj wyłącznie w workach.
Roman Radny Pan Jęśkowiak – poruszył temat dofinansowania GKS  BRENEWIA .Na początku 
roku w wyniku konkursu otrzymali mniejszą kwotę niż wnioskowali. Należałoby znaleźć sposób aby 
im pomóc ceny wzrosły i koszty są wyższe niż planowano. Brak środków  spowoduje  przerwanie 
rozgrywek.
Sołtys Pan Marian Białas – zasygnalizował  sprawę odbioru śmieci  na działkach.  Zdarza się,  że 
pojemnik  jest  zbyt  mały  na  ten  teren,  przy  większej  frekwencji  śmieci  składowane  są  obok. 
Mieszkańcy Orzeszyn zwrócili się z zapytaniem : na jakim etapie jest budowa linii wodociągowej,
Radny Pan Radosław Zamiatała:
 – czy wiadomo  jakie plany ma ZDW w odniesieniu do drogi 305, chodnik zapada się i wymagałby 
naprawy,
- jakie plany ma powiat wobec  remontów i inwestycji na terenie gminy. Zawnioskował o realizacje 
kolejnego etapu chodnika na ul. Zachodniej,

Ad. pkt.  7

Na złożone interpelacje i zapytania odpowiedzi udzielił Wójt Pan Ireneusz Zając:
INTERPELACJE
1/ myślę ,  że radni powiatu leszczyńskiego zapisali  problem. Skierujemy wniosek o naprawę do 
Zarządu Dróg Powiatowych.
2/ ustawienie jakiegokolwiek znaku musi być poprzedzone opinia Komisji Bezpieczeństwa Ruchu 
Drogowego. Trwa to dość długo, poprosimy o pomoc asystenta komendanta miejskiego w Lesznie.
3/  na  temat  przekopów  nie  mogę  niczego  deklarować.  Firma  wygrała  przetarg  i  oni  decydują 
o kolejności  prac.  Jest  termin  zakończenia  prac  i  wówczas  wszystko  musi  być  naprawione. 
W trakcie prac nie możemy im dyktować i zmieniać ich harmonogramu. 
4/ uporządkowanie chodnika należy do właściciela czyli powiatu. 
- sygnały o odmowie odbioru szkła z kubłów były wcześniej, zgłosimy sprawę do związku,
-środki finansowe dla GKS, poprosił o przedstawienie Skarbnik danych o dofinansowaniu klubu za 
ostatnie lata.
Skarbnik Pani Elżbieta Wolnik – poinformowała, że GKS Brenewia jako organizacja, pozarządowa 
składa  oferty  na dofinansowanie  na  działalność  statutową  od  2010  roku.  W swojej  działalności 
realizuje następujące zadania, gdzie finansowanie przedstawiało się następująco:

Wykonanie 
budżetu

Badania 
zawodników

Wynagro. 
trenera

Opłata
sędziowska

Zakup 
sprzętu

Org. 
zawodów

Ubezpie. 
zawodników

Opłata 
regulam

2010 48 694,87 6 00 12 800 3 300 17 400 8 300 3000 2100
2011 46 866,38 850 009 000 11 800 10 800 5 600 2900 4200
2012 46 535,41 1600 11 000 9 200 10 800 7 400 2000 4300
2013 43 300,00 2200 19 000 5 100 6 400 4 600 3200 2000

 Wójt – czy klub otrzymał tyle pieniędzy ile wnioskował. Czy braki są tylko na niektórych zadaniach ? 
 Skarbnik – nie otrzymali zgodnie z wnioskiem, trudno mi powiedzieć ile na co,

Radny Pan Roman Jęśkowiak – znacznie wzrosły koszty badania Zawodnioków o ponad 100%, 
podobnie jak wzrosły koszty sędziowskie o 30 %. Trudne takie podwyżki przewidzieć, Musimy mieć 
na uwadze, że są to osoby prywatne prowadzące działalność nieodpłatnie.



Wójt – jest to sytuacja podobna do przetargu. Firma  wygrywa przetarg i  w tej kwocie musi się 
zmieścić. Nie można zmienić umowy w trakcie realizacji. W sytuacji kiedy kluby są na dotacjach nie 
powinny się zmieniać koszty w trakcie roku gdzie tkwi  główna przyczyna niedoborów,
Przewodniczący obrad zaproponował  aby spotkać się z zarządem i omówić sposób rozwiązania 
tego problemu. Należy się zastanowić jak ta sprawę rozwiązać.
Radny Pan Sławomir Zając – czy otrzymując pieniądze na piłki mogą przeznaczyć na coś innego,
Wójt  Pan  Ireneusz  Zając  -   jest  to  forma  dotacji  i  jej  wykorzystanie  musi  być  zgodne  z 
przeznaczeniem określonym we wniosku.
Radna  Pani Urszula Miksza – czy klub mógłby otrzymać pieniądze na zorganizowanie imprezy 
sportowej.
Wójt Pan Ireneusz Zając - ilość i wielkość pojemników na śmieci na działkach jest uzależniona od 
ilości złożonych deklaracji. Związek komunalny prowadzi weryfikacje poszczególnych miejscowości 
pod kątem poprawności złożonych deklaracji, zakończono już weryfikacje Miastka. 
- projekt na wodociągowanie Orzeszyn jest na ukończeniu.
- droga 305 była w planach na 2012-2013 niestety nie zostało to zrealizowane.  Obecnie jest w 
planach na 2014-2015. Myślę, że ze względu na budowę kanalizacji nie będziemy naciskać ale po 
zakończeniu prac inwestycyjnych nie odpuścimy.
Przewodniczący Rady Gminy odczytał  odpowiedzi  jakie wpłynęły  do RG na złożone interpelacje 
i zapytania od Zarządy Dróg Powiatowych w Lesznie w sprawie:
1/  zaniżenia przy posesji P. Woźnego w Brennie,
2/  wykoszenia traw przy moście w kierunku Sławy,
3/ czyszczenia studzienek na terenie gminy,
4/ umocowania krawężnika przy posesji P. Lisa.
Radna Powiatu leszczyńskiego Pani Genowefa Zielnica poinformowała, że w budżecie powiatu na 
2014 rok jest planowana kwota 91 500 zł. na drogę z Zaborówca przez Brenno w kierunku 305 na 
kolejny etap modernizacji tej drogi.
Na najbliższym posiedzenia  zgłosimy braki techniczne i uszkodzenia chodnika w Potrzebowie.
Konkurencja o wprowadzenie inwestycji do realizacji w Radzie Powiatu jest ogromna dlatego trudno 
wprowadzić  do  planu  coś  więcej  na  terenie  gminy.  Poinformowała  o  uruchomieniu  punkcie 
konsultacyjnym jaki zostanie uruchomiony przy szkole w Wijewie, który będzie obsługiwał wszystkie 
placówki  oświatowe  na  terenie  gminy.  Obsługiwany  będzie  przez  Powiatową  Poradnie 
Psychologiczno - Pedagogiczną w Lesznie.
Radny Pan  Alojzy Wolniczak – stwierdził, że mieszkańcy Ostrowa są zadowoleni z odbiory śmieci. 
Maja tylko wątpliwości czy wszyscy złożyli deklaracje i płaca składki.
Radny Pan Henryk Rygusik – poinformował, że firma czyszcząca rów pracuje i jest na wysokości za 
Potrzebowem  do  drogi  na  Śmieszkowo  i  będą  prace  kontynuować  dalej.   Woda  zalewała  łąki 
ponieważ przepust był zamulony i woda nie mogła spływać.

Ad. pkt.  8

Przewodniczący  obrad  uznał  porządek  XXXIII  sesji  za  wyczerpany.  Podziękował  za  udział 
i zakończył obrady.

                                                                                                Przewodniczący  obrad

                                                                                                    Stanisław Kasperski


